

The School of Mathematics and Statistics at Carleton University invites applications for the position of Manager/Senior Consultant of its newly created Consulting Service, starting July 1, 2012. The Service is scheduled to commence operation on September 1, 2012. This position is renewable annually.

Applicants must possess a Masters degree or higher in Mathematics or Statistics and ideally at least five years of consulting experience (or equivalent combination of education and experience) together with demonstrably strong interpersonal and communication skills. Additional qualifications include the ability to supervise technical and administrative support staff. Budgeting skills, knowledge of contract and project management, and the ability to communicate in both French and English are desirable qualities. In addition, past experience in such a role, particularly in a university setting, is a definite plus.

Applications, including an up-to-date curriculum vitae and three letters of reference, should be sent in hard copy to

Dr. Patrick J. Farrell, Director
School of Mathematics and Statistics
Carleton University
1125 Colonel By Drive
Ottawa, Ontario, CANADA
K1S 5B6

Consideration of applications will begin on May 15, 2012 and continue until the position is filled. This position is subject to final budgetary approval.

L'École de mathématiques et de la statistique à Carleton University met au concours un poste de manager/senior consultant pour son service de consultation nouvellement créé, avec entrée en fonction le 1er juillet 2012. Le service est prévu d'être complètement opérationnel au 1er septembre 2012. Ce poste est renouvelable annuellement.

Les candidats doivent avoir au minimum un diplôme de master en mathématiques ou en statistique, et de préférence une expérience de consultation d'au moins cinq ans (ou une combinaison équivalente d'études et d'expérience) avec de fortes compétences relationnelles et communicatives. Parmi les atouts supplémentaires est l'aptitude à superviser les personnels de soutien administratifs et techniques. Les compétences en matière de budgétisation, connaissance de contrat, management de projet, et la capacité de communiquer en français et en anglais sont des qualités souhaitables. En fin, une expérience dans un tel poste, particulièrement dans un cadre universitaire, est définitivement un plus.

Les dossiers de candidature (en papier), incluant un curriculum vitae à jour et trois lettres de recommandation, devront être envoyés à

Dr. Patrick J. Farrell, Director
School of Mathematics and Statistics
Carleton University
1125 Colonel By Drive
Ottawa, Ontario, CANADA
K1S 5B6

Les candidatures commenceront à être examinées à partir du 15 mai 2012, et continueront d'être considérées jusqu'à ce que le poste soit comblé. Ce poste est sujet à une approbation budgétaire finale.